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Mohol z neho byť 
výborný futbalista

Slovanisti vo svete

Ďalší Šille 
v drese Slovana

Proti držiteľom Stanley Cupu

PREDSTAVUJEME SAMSONA MAHBODA

CAM BARKER

PROFIL TIMOTEJA ŠILLEHO

PAMÄTNÉ MOMENTY Z HISTÓRIE SLOVANA
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Na Slovane je nám už niekoľko rokov jasné, že obyčajný hokejový 
zápas zďaleka nestačí, aby si fanúšik v konkurencii ďalších 
lákadiel trávenia voľného času v Bratislave vybral práve návštevu 
Zimného štadióna Ondreja Nepelu.

Aj preto sa snažíme z domáceho zápasu urobiť čo najlepší 
jedinečný zážitok a sprostredkovať také emócie, kvôli ktorým sa 
k nám fanúšikovia vrátia opakovane. Nemôžeme Vám žiaľ zaručiť, 
že Slovan vyhrá každý zápas. Vieme Vám však garantovať iné 
zážitky:

OBČERSTVENIE
Na Zimnom štadióne Ondreja Nepelu je 12 bufetov s pestrou škálou občerstvenia. 
K hokejovému zápasu neodmysliteľne patrí klobáska a čapované pivo, ale 
sortiment je oveľa väčší a nezabúda ani na detského diváka.

FANSHOP
Vo fanshope zo strany ul. Odbojárov zoženiete dresy, mikiny, tričká, šály, šiltovky, 
ale aj mnoho iných menších suvenírov, ktoré Vám budú pripomínať hokejový večer 
na Slovane.

MASKOT HARVY
Orol Harvy je pevnou súčasťou domácich zápasov Slovana už od jesene 2013. 
Nepokazí žiadnu zábavu, jeho tanečné i gymnastické výkony sú na úrovni profíkov. 
Neodmietne žiadnu žiadosť o selfie a dokonca sa s ním môžete dohodnúť aj na 
pozvaní na svoju narodeninovú párty.

SLOVAKIA CHEERLEADERS
Naši „anjelici“ sa nedávno premenovali, ale naďalej zostávajú najpôvabnejšími 
účastníkmi našich zápasov. Ak túžite po ich blízkosti, vyberajte si pozdĺžne 
sektory A, kde počas zápasu tancujú na schodoch. A nebojte sa k nim pripojiť, z 
nosa Vám určite neodhryznú!

PRESTÁVKOVÉ SÚŤAŽE
Prestávky na Slovane nie sú iba o pive a klobáske. Počas nich môžete sledovať 
súťaže v hokejových zručnostiach na ľade alebo prevetrať svoje vedomosti o 
histórii i súčasnosti Slovana v Niké kvíze.

KOTOL VERNÍ SLOVANU
Oblúk v sektore B6 je už roky miestom, kde sa schádzajú najvernejší fanúšikovia. 
Udávajú tempo a atmosféru v celej aréne, nadväzujú pritom na najlepšie tradície 
legendárneho céčka. Pridať sa môže každý, podmienky a ponuku zľavnených 
vstupeniek do „kotla“ sa dozviete na adrese: fanklubvs@gmail.com.

PREDZÁPASOVÝ CEREMONIÁL
Na Slovan sa oplatí prísť včas a neodchádzať dve minúty pred koncom kvôli 
výjazdu z garáže. Pred začiatkom zápasu tak stihnete jumbotron intro, klubovú 
hymnu od Hexu a nástup úvodnej formácie na ľad. A ak Slovan zvíťazí, po zápase 
si spolu užívame tradičnú ďakovačku „Vstaňte, keď ste belasí!“

VÝHRY OD NAŠICH PARTNEROV
Akákoľvek vstupenka na zápas je pri troche šťastia zároveň prvým krokom k výhre 
darčekov od našich partnerov. Skúste zaujať našich moderátorov Lukáša alebo 
Slava a dostať sa v prerušení do hier „Šťastné miesto“, „Buď alebo“, „Lyžovačka 
na Stuhlecku“,či „Ako poznáš Slovan?“.

 
ŠKOLA IDE NA SLOVAN
Na každom domácom zápase vždy strážime pár desiatok voľných vstupeniek pre 
školské alebo športové kolektívy. Za posledných 10 rokov takto prišlo na Slovan 
vyše 11 tisíc detí z viac ako 50 škôl Bratislavského kraja. Môžete byť už najbližšie 
medzi nimi, stačí nás kontaktovať na: sutaz@hcslovan.sk

SIEŇ SLÁVY SLOVENSKÉHO HOKEJA, 
SLOVANA A ONDREJA NEPELU
Opäť je späť v pôvodných vitrínach za sektormi A6, A7 a A8. Podstatná časť 
expozície je venovaná členom Siene slávy slovenského hokeja, ako aj najväčším 
úspechom reprezentačného mužstva. Okrem unikátnych exponátov zo zbierok 
Slovenského športového a olympijského múzea, medzi ktorými nechýbajú 
autentické dresy, korčule, rukavice alebo hokejky, púta na prvý pohľad pozornosť 
replika víťaznej trofeje za titul majstrov sveta z roku 2002. V dvoch vitrínach za 
sektorom A8 našli svoje miesto aj vybrané klubové exponáty zo zbierok Slovana, 
resp. konkrétnych hráčov Slovana.

P R E Č O  S A  O P L AT Í  P R Í S Ť  N A  H O K E J O V Ý  S L O V A N

NEHRÁME LEN HOKEJ
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ROMANČÍK 
LADISLAV

NARODENÝ 
26.01.1996

SKALICA
VÝŠKA: 195 CM

VÁHA.: 97 KG

O B R A N C A

#41

KUBKA 
BRANISLAV

NARODENÝ 
15. 08. 1988

DETVA
VÝŠKA: 187 CM

VÁHA.: 88 KG

O B R A N C A

#77

SERSEN 
MICHAL

NARODENÝ 
28. 12. 1985

GELNICA
VÝŠKA: 186 CM

HMOT.: 101 KG

O B R A N C A

#8

HOLWAY 
PATRICK

NARODENÝ 
01. 01. 1996

COHASSET, USA
VÝŠKA: 195 CM
HMOT.: 100 KG

O B R A N C A

#2

GODLA 
DENIS

NARODENÝ 
04.04.1995
KEŽMAROK 

VÝŠKA: 180 CM
HMOT.: 81 KG

B R A N K Á R

#30

ANDRISÍK 
PATRIK

NARODENÝ 
19. 02. 2003

ILAVA
VÝŠKA: 186 CM

HMOT.: 90 KG

B R A N K Á R

#65

MAIER 
PATRIK

NARODENÝ 
06. 11. 1996
BRATISLAVA

VÝŠKA: 182 CM
HMOT.: 87 KG

O B R A N C A

#43

BAROŠ 
SAMUEL

NARODENÝ:
10.02.1994
BRATISLAVA

VÝŠKA: 182 CM
HMOT.: 83 KG

B R A N K Á R

#25

BEŇO 
MICHAL

NARODENÝ 
15. 11. 2001
BRATISLAVA

VÝŠKA: 188 CM
HMOT.: 75 KG

O B R A N C A

#73

BERGMAN 
JULIUS

NARODENÝ 
02.11.1995

STOCKHOLM  SWE
VÝŠKA: 186 CM

HMOT.: 91 KG

O B R A N C A

#7

GOLIAN 
ANDREJ

NARODENÝ 
07. 03. 2001

BANSKA BYSTRICA 
VÝŠKA: 192 CM

HMOT.: 82 KG

O B R A N C A

#98

 AHNELÖV 
JONAS

NARODENÝ 
11. 12. 1987

HUDDINGE, SWE
VÝŠKA: 190 CM

HMOT.: 97 KG

O B R A N C A

#87

H C  S L O V A N  B R AT I S L A V A

TIPOS EXTRALIGA 
2023/24

POWER PLAY - OFICIÁLNY KLUBOVÝ MAGAZÍN



FOMINYKH
DANIIL

NARODENÝ 
12. 03. 1998

UFA, RUS
VÝŠKA: 185 CM

HMOT.: 75 KG

Ú T O Č N Í K

#88

ŽITNÝ 
ROMAN

NARODENÝ 
30. 09. 1997

BRATISLAVA
VÝŠKA: 177 CM

HMOT.: 83 KG

Ú T O Č N Í K

#86

RANFORD 
BRANDON

NARODENÝ 
03. 05. 1992

LAHR DEU CAN
VÝŠKA: 178 CM

HMOT.: 93 KG

Ú T O Č N Í K

#95

LUKOŠÍK 
ADAM

NARODENÝ 
06. 02. 2002

PREŠOV
VÝŠKA: 183 CM

HMOT.: 80 KG

Ú T O Č N Í K

#70

DUDÁŠ 
TOMÁŠ

NARODENÝ 
14.07.2004

ŽILINA
VÝŠKA: 189 CM

HMOT.: 93 KG

Ú T O Č N Í K

#71

TAKÁČ
SAMUEL

NARODENÝ 
03. 12. 1991

POPRAD
VÝŠKA: 184 CM

HMOT.: 92 KG

Ú T O Č N Í K

#49

ŠILLE 
TIMOTEJ

NARODENÝ 
22. 06. 1995

BRATISLAVA
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 95 KG

Ú T O Č N Í K

#55

PREISINGER 
MIROSLAV

NARODENÝ 
03. 02. 1991
BRATISLAVA

VÝŠKA: 184 CM
HMOT.: 84 KG

Ú T O Č N Í K

#63

FINDLAY 
BRETT 

NARODENÝ 
 13. 10. 1992

SAULT STE MARIE CAN
VÝŠKA: 193 CM

HMOT.: 86 KG

Ú T O Č N Í K

#19

KUKUMBERG 
ROMAN

NARODENÝ 
 21.03.2005
BRATISLAVA

VÝŠKA: 186 CM
HMOT.: 87 KG

Ú T O Č N Í K

#16

MAHBOD 
SAMSON

NARODENÝ 
 03. 02. 1989

MONTRÉAL, QC, CAN
VÝŠKA: 175 CM

HMOT.: 77 KG

Ú T O Č N Í K

#10

PECARARO 
LIAM

NARODENÝ 
 06.04.1996

CANTON, MA, USA
VÝŠKA: 180 CM

HMOT.: 74 KG

Ú T O Č N Í K

#39

TÖRÖK
TOMÁŠ

NARODENÝ 
18. 06. 1995

MARTIN
VÝŠKA: 187 CM

HMOT.: 90 KG

Ú T O Č N Í K

#26

PETRÁŠ 
SAMUEL 

NARODENÝ 
11. 05. 1995
BRATISLAVA

VÝŠKA: 187 CM
HMOT.: 84 KG

Ú T O Č N Í K

#28

POIRIER 
ÉMILE

NARODENÝ 
14. 12. 1994

MONTREAL, CAN
VÝŠKA: 188 CM

HMOT.: 89 KG

Ú T O Č N Í K

#27
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HC SLOVAN Bratislava pozval 28-ročného slovenského útočníka Timoteja Šilleho v novembri 
2023 na mesačný try-out, v ktorom dobre stavaný center presvedčil svojimi výkonmi 
a vedenie Slovana sa s ním dohodlo na zmluve do 30. apríla 2024 s opciou na ďalšiu sezónu.

ĎALŠÍ ŠILLE 
V DRESE SLOVANA
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P R EDSTAVU JEME  BRAT ISLAVSKÉHO  RODÁKA,  KTORÝ  V  TEJTO  SEZÓNE  ZA KOTV IL  V  SLOVA NE

HC SLOVAN Bratislava pozval 28-ročného slovenského útočníka Timoteja Šilleho v 
novembri 2023 na mesačný try-out, v ktorom dobre stavaný center presvedčil svojimi 
výkonmi a vedenie Slovana sa s ním dohodlo na zmluve do 30. apríla 2024 s opciou 
na ďalšiu sezónu.

Timotej Šille je síce rodákom z hlavného mesta, ale hokejovo vyrastal v Skalici. 
„V mladom veku sme sa párkrát ako rodina sťahovali, až nakoniec, keď otec 
začal hrávať za Skalicu, sme sa trvalejšie usadili práve tam. Začal som tam 
hrávať hokej a chodiť do školy. V rodine to bolo ako náboženstvo, chodili sme na 
každý jeden hokejový zápas. Cesta k tomuto športu bola prirodzená, začínalo to 
klasicky zamrznutými jazerami, kde sme ako malé deti hrávali hokej. Nemusel ma 
do toho tlačiť otec, išlo to odo mňa. Cez prázdniny som chcel namiesto klasickej 
cesty k babke ísť vždy radšej na tréning. “

Jeho otcom je Tamás (Tomáš) Šille, odchovanec bratislavského Slovana, ktorý za 
belasých odohral štyri sezóny vo federálnej československej lige medzi rokmi 1987 
a 1993. „Jeden rok ma v Skalici otec aj trénoval. Boli to ťažké tréningy. Býval na 
mňa prísnejší ako na ostatných chalanov. Po zápase som mal osobné konzultácie 
ohľadom mojich výkonov.“ 

V Skalici pôsobil až do juniorskeho veku, keď sa v sezóne 2012/13 stal najlepším 
strelcom juniorskej súťaže - v 38 zápasoch nastrieľal 31 gólov. „Padalo mi to naozaj 
parádne, pán tréner Oremus si ma dokonca vytiahol do seniorského áčka, kde 
vtedy ohuroval fanúšikov po návrate z NHL neopakovateľný Žigo Pálffy. Mali sme 
aj pár spoločných striedaní na ľade.“ 

Po mládežníckych rokoch v Skalici, ktoré okrem iného ozdobil spomínaným titulom 

kráľa strelcov v slovenskej juniorke, si vyskúšal prestížnu juniorskú ligu v zámorí 

Québec Major Junior Hockey League (QMJHL). „Mal som vtedy osemnásť rokov 

a veľmi som sa tešil, že idem na vlastnú päsť do zahraničia skúsiť hokejové 

šťastie. Po chvíli mi začal chýbať domov, avšak dalo sa to zvládnuť. Býval som 

v rodine spoločne s jedným bitkárom z nášho klubu. Vedel sa pobiť aj na 

prípravnom kempe, ale v súkromí to bol veľmi milý chalan a správny charakter. 

Zápasy a tréningové procesy boli veľmi náročné. Myslím, že nám Európanom to 

tam robili tréneri o dosť ťažšie. Dali nám jednoznačne pocítiť, kto je u nich doma. “

Rodák z Bratislavy si nasledujúcu sezónu vyskúšal pôsobenie v ruskej juniorskej súťaži 

MHL v známej rakúskej akadémii v Salzburgu. „Bola to zaujímavá skúsenosť. Bol 

to rok plný cestovania, dlhých tripov a množstva zápasov. Zima mi neprekážala, 

v Kanade som bol zvyknutý na minus 40 Celzia a sneh až do apríla.“

Na Kanadu má však Timotej tie najkrajšie spomienky. „Našiel som si tam svoju 

polovičku, moju manželku Irmu. Máme spolu už dve malé radosti, dcéru Lanu 

a syna Aslana. Manželka je rodáčka z Bosny, našli sme sa na sociálnej sieti. Dali 

si stretnutie v reštaurácii a vidíte, ako to dopadlo.“

ĎALŠÍ ŠILLE 
V DRESE SLOVANA
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Profesionálnu kariéru začal Timo v sezóne 2015/16, keď naskočil do siedmich 
zápasov nadnárodnej EBEL lige v maďarskom tíme Fehérvár AV19. Odtiaľ však na dve 
sezóny putoval do klubu HK Nitra. „Ponuka z Nitry bola ľahko prijateľná. Podmienky 
pre mladých hráčov tam nie sú zlé. Ťahalo ma to však stále naspäť do Maďarska. 
Mal som na ten klub (Fehérvár AV19) pekné spomienky. Hrával tam aj môj otec 
a prostredie mi tam vyhovovalo. Fanúšikovia sú tam úžasní. Sám som inicioval 
prestup naspäť do tohto klubu.“ 

Bodovo najúspešnejšiu sezónu zažil v ročníku 2018/19, keď v kvalitnej EBEL-ke 
zaznamenal za spomínaný Fehérvár 22 bodov v 35 zápasoch. Aj ďalšiu sezónu začal 
v drese maďarského účastníka nadnárodnej súťaže, ale v jej priebehu prešiel do 
extraligy a hral za tímy Banskej Bystrice a Nových Zámkov. 

COVID pomerne dramaticky zasiahol do ďalšieho vývoja hokejovej kariéry Timoteja 
Šilleho, keďže s rodinou dlhodobo žije v Kanade. V sezóne 2020/2021 neodohral 
robustný útočník ani jeden zápas. „Čakali sme s manželkou narodenie  dcéry 
a dohodli sme sa, že to bude asi tak lepšie. Uprednostnili sme rodinu a zdravie. 
Chcel som byť v tejto situácii manželke nápomocný.“ 

Pre hráča nie je jednoduché vrátiť sa do hokejového kolotoča po ročnej pauze. 
Timotej však veril, že čo sa má stať, sa stane. „Čo má byť, tak aj bude. Po sezóne 
bol záujem z viacerých klubov, ale každý ma podceňoval, či na to ešte mám 
a podobne. Myslím, že som ukázal, že mám.“
  
Športový manažment Slovana oslovil Timoteja Šilleho najprv s ponukou mesačného try-out 
kontraktu v novembri 2023 a rodený Bratislavčan sa tejto príležitosti pevne chopil. 
„Slovan má značku známu po celej Európe. Bol som prekvapený z ponuky, 
ktorá prišla a musel som sa jej chopiť. Chcel som hlavne pomôcť tímu a hrať 
s radosťou. Sadlo to ako puzzle. Deti nevideli moju rodinu na Slovensku, žena má 
rodinu v Rakúsku. Cítime sa tu veľmi dobre.“ 

Teraz túži vrátiť Slovan na pozície, kam patrí, keď v ňom začínal jeho otec v obrane 
a ďalšie generácie vybojovali pre klub deväť majstrovských titulov.

KEBY SI ŽIL 
V IDEÁLNOM 
SVETE...,
ČO BY BOLA TVOJA NAJBLIŽŠIA KÚPA? 
„Kúpil by som si opustený ostrov niekde v Karibiku."

KAM BY SI CHCEL ÍSŤ NA DOVOLENKU? 
„Na ten ostrov, ktorý som si kúpil.“

S AKOU OSOBNOSŤOU BY SI SA CHCEL 
STRETNÚŤ? 
„Wayne Gretzky.“

NA AKOM AUTE BY SI CHCEL JAZDIŤ? 
„Určite nie na elektrickom.“

AKÉ JEDLO BY SI SI NAJRADŠEJ 
OBJEDNAL? 
„Dobrý kvalitný tatarák“

KTORÚ TROFEJ BY SI CHCEL VYHRAŤ? 
„Určite Stanley Cup“

STRANA 9
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BONUS
Na enervitsport.sk kúpite
aj kompresné oblečenie ROYAL BAY.

Na ENERVIT spolieha HC Slovan Bratislava a ďalšie špičkové hokejové tímy.

enervitsport.sk

PRED POČAS PO

Pre lepší
výkon  aj 
regeneráciu



ŠPORTOVÝ RIADITEĽ ROSTISLAV DOČEKAL PREŠIEL ZA NECELÝ ROK V SLOVANE TROMI FUNKCIAMI

Krátko pred Vianocami 2022 prevzal po Miroslavovi Lažovi post 
športového riaditeľa Modrých krídiel Slovan a zároveň dohľad nad 
mládežníckymi družstvami Slovana. Rezervu Slovana doviedol spolu 
s trénerskym duom Lipiansky - Slovák na slušné 6. miesto po základnej 
časti. Vo štvrťfinále belasí mladíci riadne potrápili neskoršieho víťaza a 
dnes už extraligistu HC 19 Humenné. 

V lete Dočekal poskladal veľmi zaujímavý a konkurencieschopný B tím 
a zabezpečil mu kvalitnú letnú prípravu vrátane viacerých zápasov proti 
účastníkom druhej najvyššej českej súťaže s postupovými ambíciami. 
Avšak už necelý mesiac po začiatku ligy opäť menil pozíciu v rámci 
Slovana; po tom, čo sa akcionári klubu rozhodli ukončiť spoluprácu 
s Otom Haščákom, prevzal post športového riaditeľa A mužstva. 
"Ponuka manažovať po športovej stránke Slovan sa neodmieta, aj keď 
ja som do klubu s takouto víziou či ambíciou rozhodne neprichádzal. 
Bol som spokojný a pripravený rozvíjať B mužstvo a mládež,” hovorí 

61-ročný rodák zo sicílskeho Palerma, odkiaľ pochádza časť jeho 
talianskych predkov. 

“Vážim si prácu svojich predchodcov. Na športovom oddelení sme 
sa stretli s kolegom Tomášom Ledererom, ktorý v klube pracuje 
už dlhšie a musím povedať, že spolupráca nám funguje výborne. 
Po nevydarenom úvode do sezóny som musel čo najrýchlejšie 
zareagovať zmenami na trénerskom poste, ako aj na súpiske. Nebolo 
to jednoduché. V spolupráci s kolegom a trénerským tímom sme sa 
snažili vyberať takých hráčov, u ktorých sme verili, že nám pomôžu 
zlepšiť herný prejav a výsledky takmer okamžite. Samozrejme je rozdiel 
vyberať si hráčov pred sezónou a v rozbehnutom ročníku, kde sa okruh 
adeptov výrazne zužuje. Nemali sme luxus čakať mesiac, či viac, kým 
sa do toho dostanú. Hráči, ktorí prišli, museli mať na hru tímu takmer 
okamžitý pozitívny vplyv,” vysvetľuje pomerne veľký prievan v kádri po 
svojom príchode.

ZMENY NA SÚPISKE 
BOLI POTREBNÉ
Rostislav Dočekal (1962) je v Bratislave s krátkymi prestávkami už 
od leta 2020, odkedy pôsobil ako športový riaditeľ tímu Bratislava 
Capitals v ICEHL.
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Od svojho nástupu do funkcie podpísal Dočekal celkom 12 nových hráčov. 

Rostislav Dočekal nie je v hokejovom manažérskom prostredí žiadnym 
nováčikom. Naopak, patrí medzi ostrieľaných matadorov a na pozícii 
športového manažéra sa objavil po prvý raz už v sezóne 1994/95 
v Hodoníne. Doteraz najväčšie úspechy slávil na prelome tisícročia 
v Znojme. Klub dostal medzi českú elitu a v skromných podmienkach 
konkuroval bohatším a renomovanejším značkám českého klubového 
hokeja. Do Znojma sa neskôr vrátil už v čase, keď klub pôsobil 
v nadnárodnej EBEL lige a pod jeho vedením ako športového manažéra 
a trenéra sa vyšvihol až do finále play off.

Okrem Znojma Dočekal pôsobil ako skaut, športový riaditeľ alebo dokonca 
asistent trénera aj v Ingolstadte kde bol u titulu (nemecká DEL), Skalici, 
Vienna Capitals kde bol u titulu (EBEL liga), Lev Poprad (KHL) a v českých 
extraligových tímoch Kometa Brno, Kladno, Karlovy Vary a Litvínov.

Pre Dočekala, rovnako ako pre akcionárov, hráčov a fanúšikov klubu, nie 
je sezóna ani zďaleka odpískaná. Naopak, až teraz príde jej rozhodujúca 
fáza. Mužstvo sa po príchode trénerskej dvojice Oremus – Kmeč 
vzchopilo, začalo viac vyhrávať ako prehrávať a v čase uzávierky tohto 
textu bojovalo o prvú šestku a priamy postup do playoff. 
“Samozrejme, sme si vedomí toho, že v základnej časti sme viackrát 
nehrali podľa predstáv fanúšikov. Paradoxne sme sa postupne 
zlepšovali v najťažších okamihoch sezóny, keď nás postihla rana 
v podobe náhleho odchodu majiteľa klubu pána Hrubého. Vyraďovačka 
bude nevyspytateľná, rozhodne aktuálna forma, celková atmosféra 
v kabíne a aj hĺbka súpisiek jednotlivých mužstiev,” prognózuje R. 
Dočekal.

Slovan vie, že playoff určite nestihne obranca Jonas Ahnelöv, ktorý už 
absolvoval operáciu. Dočekal dáva malé šance aj pre návrat Jakuba 
Minárika, ktorý sa zotavuje po komplikovanom zranení ramena.

Okrem vyvrcholenia tejto sezóny myslí športový riaditeľ aj na tú budúcu. 
“Sme v kontakte s viacerými zaujímavými slovenskými hráčmi, aj 
takými, ktorí majú slovanistickú minulosť. Zároveň máme pomerne 
jasnú predstavu, koho zo súčasného kádra by sme chceli predĺžiť na 
ďalšie obdobie, resp. kde si chceme uplatniť opciu. O zahraničných 
hráčoch je zatiaľ predčasné hovoriť. Do veľkej miery však budúcnosť 
závisí od rozhodnutia dedičov, do akej miery sa budú chcieť v klube 
angažovať. To je nová realita, ktorú musíme brať do úvahy,” naznačil 
najbližšiu budúcnosť Slovana jeho športový riaditeľ.
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PAMÄTNÉ MOMENTY Z HISTÓRIE SLOVANA: TAMPA A RANGERS NA SLOVANE

August roku 2008. Vzniká ubytovacia spoločnosť Airbnb, Barack Obama kandiduje na 
prezidenta USA, Michael Phelps je hviezdou olympiády v Pekingu, po ťažkej chorobe 
zomiera Michal Dočolomanský. 

Letné mesiace sa v hokejovom svete zvyknú označovať za uhorkové. Je po sezóne, 
hráči dovolenkujú, následne začínajú s prípravou na nový ročník. V lete v roku 2008 
však určite neoddychoval manažment Slovana. 
Po rokovaní na trase Bratislava – Florida sa verejnosť dozvedela hokejovú bombu. V 
rámci prípravy na nový ročník NHL príde na Slovensko hviezdny tím Tampa Bay 
Lightning, ktorý v sezóne 2003/04 získal Stanleyho pohár. 

„Dalo nám to zabrať, ale dohoda je na svete. Splnený sen! Bude to životná šanca 
vidieť hviezdy NHL. Ponuka prišla od Tampy a od vedenia NHL. Výraznú úlohu pri 
tom zohral náš podpredseda predstavenstva Eric Assimakopoulos a úspešné 
účinkovanie Slovana v Lige majstrov,“ priblížil zákulisie rokovaní vtedajší generálny 
manažér belasých Maroš Krajči. 

VÝNIMOČNÁ ATMOSFÉRA 
Tampa pricestovala do Bratislavy s „pompou“ hodnou tímu jej mena. Nechýbali 
najväčšie hviezdy Vincent Lecavalier, Martin St. Louis, Steven Stamkos, Mark Recchi či 
slovenské duo obrancov Andrej Meszároš a Vladimír Mihálik. 

Samotnému zápasu predchádzalo množstvo mediálnych povinností oboch tímov. 
Prirodzene, väčšia pozornosť sa sústreďovala na tím zo slnečnej Floridy. „Na Slovensku 
som po prvý raz, rád by som si pozrel Bratislavu. Európu som už celkom prešiel. Páčil 
sa mi Štokholm, ale najviac asi Praha. Na zápas sa teším, bude to určite kvalitná 
príprava,“ vravel kapitán bleskov Lecavalier. 

Útočník s číslom 4 si pobyt v Bratislave užíval. Trochu ho zaskočila azda len šatňa 
hosťujúceho tímu na starom zimáku. „Nie je práve najväčšia. V pohode, zvládneme 
to. Asi nás tu čaká hlučné prostredie, či? Počul som, že tunajší fanúšikovia vedia 
byť riadne divokí. Niečo podobné už bolo v Berlíne. Také niečo sa nevidí každý deň.“ 

A veru, osemtisíc priaznivcov sa nedalo zahanbiť. Viacerí zámorskí profíci len s 
otvorenými ústami sledovali, čo sa deje nielen na tribúnach, ale aj na ľade. Tampa 
síce viedla po rýchlom góle obra Arťuchina, Uram a Kuľha však otočili na 2:1. Hráči s 
miliónovými zmluvami v tíme súpera sa len neveriacky prizerali na čarovné kúsky 
brankára Hoviho, ktorý ich privádzal do zúfalstva. Najmä Martin St. Louis bol z neho 
nešťastný. Gólové trápenie hviezd vtipne využil aj miestny dídžej, ktorý po jednej z 
nevyužitých tutoviek hostí pustil z reproduktorov hit speváčky Zdenky Prednej Keď to 
nejde, tak to nejde. Slováci či Česi v tíme Lightning mohli spoluhráčom text preložiť. 
Na konci dňa to však boli hráči Tampy, ktorí sa radovali z víťazstva. Šesť minút pred 
koncom duelu vyrovnal Lecavalier, a ten istý hráč rozhodol o triumfe aj v nájazdoch. 

PROTI DRŽITEĽOM 
STANLEY CUPU
Slovan sa počas desiatich dekád stretol na klubovej úrovni s množstvom skvelých európskych 
tímov. V novom miléniu však tento rozmer posunul ešte vyššie, keď do Bratislavy zavítali dva kluby 
NHL, ktoré vyhrali Stanleyho pohár: Tampa Bay Lightning a New York Rangers. 
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„Slovan hral výborne. V druhej tretine sme hrali nedisciplinovane, čo nás brzdilo. 
Navyše, bratislavský brankár predviedol niekoľko úžasných zákrokov,“ vychválil 
Hoviho útočník, ktorý strelil v sezóne NHL 52 gólov. 

„Bol to veľký zážitok, prišli kamaráti, rodina. Zámorskí chalani boli unesení zo skvelej 
atmosféry, taká v NHL nebýva. Bývali sme v hoteli v centre mesta, všetci si to užili,“ 
zaspomínal si obranca Andrej Meszároš, ktorý neskôr pôsobil v Slovane. 

Po zápase v Bratislave nabrali hráči Tampy smer Praha, kde ich čakali dva úvodné 
zápasy nového ročníka NHL proti New York Rangers.

VITAJTE V MESTE
A práve slávny klub z New Yorku a jeden zo šestice zakladajúcich tímov NHL bol druhým 
mužstvom profiligy, ktorý sa predstavil na Slovane. Hralo sa 2. októbra 2011, teda tri 
roky po zápase s Tampou. Za ten čas sa toho v Bratislave veľa zmenilo. 

Najzásadnejšou zmenou prešiel štadión. Jeho rekonštrukcia umožnila privítať v máji 
majstrovstvá sveta v hokeji na Slovensku. Trénerom belasých už nebol Zdeno Cíger, 
ale Štefan Mikeš. Ten mal k dispozícii aj Miroslava Šatana, ktorý sa vrátil na Slovensko 
po dlhom a úspešnom pôsobení v NHL. V zámorí pravidelne nastupoval proti jazdcom, 
teraz ich vítal spoločne so spoluhráčmi a so zaplneným štadiónom v Bratislave. Tunajší 
priaznivci si prichystali pre Rangers tradičný pokrik známy z prostredia extraligy: 
Vitajte v meste. 

„Keď som to spoluhráčom preložil, dobre sa pobavili,“ vravel s úsmevom Marián 
Gáborík, ktorý v tom čase hrával za tím z New Yorku. Polmiliónová Bratislava sa stretla 
na ľade s osemmiliónovým New Yorkom. Len štvrť Manhattan, kde majú Rangers arénu, 
má trikrát viac obyvateľov ako hlavné mesto Slovenska. 

Slovan sa však veľkého favorita nezľakol a vybehol na neho, akoby ani nečelil 
štvornásobnému víťazovi Stanleyho pohára, ale Liptovskému Mikulášu či Prešovu, 
nátlakom a množstvom striel na brankára Henrika Lundqvista. V 7. minúte si šiel na 
trestnú lavicu sadnúť hosťujúci Michael Rupp. Domáci presilovku využili. 

V druhej polovici početnej výhody napriahol od modrej čiary obranca Ivan Švarný a hala 
explodovala – 1:0. Zlom zápasu prišiel v druhej tretine, ktorú belasí prehrali 0:3. A hoci 
sa snažili ešte pridať ďalší gól, inkasovali. Zápas sa tak skončil výhrou Rangers 4:1.

ZÁŽITOK PRE VŠETKÝCH 
„Príjemne ma prekvapilo, ako sme hrali prvých 25 minút, hráči Rangers sa mi 
počas tých chvíľ zdali zaskočení. Ich presilovka piatich proti trom všetko zmenila. 
Dali góly a boli lepším mužstvom. Pre našich chalanov to bola výborná skúsenosť. 
Atmosféra bola parádna, hráči Rangers si ju tiež vychutnali a Bratislavu si budú 
určite pamätať,“ vravel Miroslav Šatan. 

„Atmosféra bola super. Trocha sme zaspali úvod, no po prvej tretine sme zabrali. 
Bol to dobrý zápas, aj diváci si prišli na svoje. Bol to zážitok pre všetkých na ľade. 
Veľmi som chcel dať gól, ale aspoň, že sme vyhrali,“ povzdychol si Gáborík, ktorý 
zaznamenal „len“ jednu asistenciu. 

Hráči New Yorku sa po zápase presúvali do Štokholmu, kde ich čakal otvárací duel novej 
sezóny proti Los Angeles. Slovan zasa čakal extraligový duel s Nitrou...
Autor textu: Stanislav Benčat

MY SME SLOVAN: 
STO PRÍBEHOV O NAJZNÁMEJŠOM 
SLOVENSKOM HOKEJOVOM KLUBE
Knihu si môžete objednať na: 
fanshop.hcslovan.sk 
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Samson Mahbod posilnil Slovan v rozohranej sezóne. Fanúšikovia Slovana si na 
neho spomenú z niekoľkých zápasov v KHL, keď hájil farby Medveščaku Záhreb. 
Športový riaditeľ Rostislav Dočekal mal s ním dobré skúsenosti – na ľade ako 
aj v kabíne – z pôsobenia v Litvínove. To bolo pre jeho angažmán v Slovane 
zrejme rozhodujúce.

MOHOL BYŤ FUTBALISTA, 
HOKEJOVO PRERAZIL V EURÓPE



Samson Mahbod posilnil Slovan v rozohranej sezóne. Fanúšikovia 
Slovana si na neho spomenú z niekoľkých zápasov v KHL, keď hájil farby 
Medveščaku Záhreb. Športový riaditeľ Rostislav Dočekal mal s ním 
dobré skúsenosti – na ľade ako aj v kabíne – z pôsobenia v Litvínove. To 
bolo pre jeho angažmán v Slovane zrejme rozhodujúce.

Samson, ako ostatne už jeho meno a priezvisko naznačuje, má veľmi 
zaujímavý pôvod. ,,Moji rodičia sa narodili v Iráne, ale zosobášili sa v 
Kalifornii, v San Franciscu. Potom sa presťahovali do Montrealu, kde 
som vyrastal. Predtým, ako som začal s hokejom, som robil pol roka 
krasokorčuľovanie. To, aby som mohol začať s hokejom, som si musel 
vyplakať, aspoň tak mi to hovorí mama.”

Aj korene jeho manželky siahajú do úplne iných destinácií, ako do USA 
a Kanady. Jej otec pochádza z talianskej dedinky Prossedi, neďaleko 
od Ríma. Mamu má Mexičanku narodenú priamo v Mexico City. Ale 
späť k hlavnej postave tohto článku, ktorý pokračuje v rozprávaní 
o vzťahu k ázijskej krajine. ,,Irán som navštívil dvakrát, keď som bol 
maličký. Prvýkrát, keď som mal tri roky, druhýkrát som tam bol ako 
jedenásťročný. Mám už len jednu babičku, ktorá je odtiaľ, no žije 
v San Franciscu."

Krstné meno Samson má perzský pôvod. So Samsonom Mahbodom 
sa však krátko po narodení zahral tlačový škriatok, pretože mu ho zle 
napísali. “Na konci mi písali M, potom to už začali písať správne. Áno, 
Samson je aj meno z biblie. Myslím si, že moji rodičia veria v Boha. 
Ale nie je to dôvod, prečo by mi dali toto meno. Ja nevyznávam žiadnu 
vieru, ale verím, že tu niečo je.”

Samson sa ako dieťa v Montreale venoval aj inému športu, ktorý sa teší 
globálnej popularite. ,,Bol som celkom dobrý futbalista. Hrával som 
na top úrovni v Kanade popri hokeji. V 15 rokoch som sa rozhodoval, 
či sa budem venovať futbalu alebo hokeju. Rozhodnutie bolo ľahké, 
hokej som už vtedy veľmi miloval. Myslím si, že som spravil správne 
rozhodnutie.”

Kanadský legionár v belasom drese však doma hrával len v nižších 
zámorských súťažiach, preto sa rozhodol už v mladom veku skúsiť 
hokejové šťastie v Európe. ,,Keď som mal 23 rokov, rozhodol som 
sa pre príchod do Európy a začal som si tu postupne budovať svoju 
kariéru. V tom čase bolo mojím hlavným cieľom dostať sa do KHL, čo 
sa mi podarilo a som za to vďačný.” 

P R E D S TA V U J E M E  K A N A D S K É H O  Ú T O Č N Í K A  S  E X O T I C K Ý M  M E N O M  S A M S O N A  M A H B O D A

 

MOHOL BYŤ FUTBALISTA, 
HOKEJOVO PRERAZIL 
V EURÓPE
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V nadnárodnej súťaži napokon Samson pobudol jednu sezónu 
v drese Medveščaku Záhreb, predtým si skúsil aj nižšiu VHL 
v tíme Toros Neftekamsk. Avšak prvú hokejovú sezónu v Európe zažil 
v poľských Katoviciach a druhú v konkurenčnom Sanoku. “Ako 
zrejme predpokladáte, predtým ako som prišiel do Poľska, tak som 
nemal poňatie o tom, čo ma v Európe čaká. Chcel som však skúsiť 
niečo nové. V Poľsku mi prvé sezóny vyšli, dominoval som v nich 
a následne sa mi otvorili dvere do ďalšej úžasnej kariéry. V nej 
som mal šťastie na to, že som navštívil veľa krásnych krajín ako 
sú Fínsko, Rusko, Nemecko, Česko, Slovensko, či Chorvátsko,” 
s vďačnosťou v hlase hovorí Samson Mahbod.

Najmä na posledne menovanú krajinu má výborné spomienky. 
,,Chorvátsko bolo úžasné, hrali sme tam v KHL. Počas môjho 
pôsobenia v Medveščaku som prišiel prvýkrát aj do Bratislavy, do 
ktorej som sa zamiloval. Fanúšikovia tu boli skvelí.”

Každá návšteva krajiny človeku, akým je Samson, rozširuje obzory. 
,,V každej krajine, v ktorej som pôsobil, som napríklad skúsil 
ich tradičné jedlá. Niekde sa na mňa nalepil aj jazyk. Rozumiem 
češtine a ruštine, no tým, že som tie jazyky dlho nepoužíval, tak 
ich žiaľ postupne zabúdam.”

Čoskoro sa rodina Mahbodovcov rozrastie o nového člena. ,,Po 
mojom príchode mi moja pani manželka pomohla zabývať sa 
v Bratislave. Momentálne je však doma v Montreale, kde čoskoro 
porodí naše prvé spoločné dieťa.” 

S tým sa však spája aj otázka, či stihne byť pri pôrode svojho prvého 
dieťaťa. “Vždy je pekné byť pri pôrode, tak mi to aspoň ľudia 
hovoria. Chcel by som byť pri tom, plánovaný pôrod je na konci 
marca. Veľmi však záleží aj na tom, ako na tom budeme s play-off,” 
pripomína Samson hlavný dôvod, ktorý ho zavial do Slovana.

,,Život v Bratislave si užívam. Je to nádherné mesto. Tým, že 
neviem variť, tak skúšam rôzne druhy reštaurácií. Všetci sú tu 
priateľskí a milí. Ľudia sa občas pri mne zastavia a prehodia so 
mnou pár slov,” opisuje svoje prvé mesiace v Bratislave. Vo voľnom 
čase však stihol navštíviť aj susedné metropoly Viedeň a Budapešť.

Samson Mahbod má vždy veľa energie na rozdávanie, okrem hokeja 
sa v mladosti venoval aj klavíru. Svoje umenie už stihol využiť aj 
v Bratislave, predtým sa s týmto umením predviedol aj v Litvínove. 

,,Vždy chcem rozdávať radosť okolo seba, ale najdôležitejšia vec 
v živote je zdravie. Môžeš mať peňazí koľko chceš, ale ak nie si 
zdravý, tak nemôžeš robiť hocičo. Zároveň je pre mňa dôležitá 
rodina,” uzavrel Kanaďan s exotickým pôvodom svoje rozprávanie.

SAMSON 
MAHBOD10
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Aká je Tvoja najstaršia spomienka na hokej? 
Začínal som najprv s krasokorčuľovaním a potom až s hokejom.

Kto Ťa priviedol k hokeju? 
Moja mama.

Aký je alebo bol Tvoj hokejový vzor? 
Martin St. Louis.

Ktorému hokejovému klubu si držal palce ako malý chlapec? 
Montréal Canadiens.

Kto je Tvojím najlepším priateľom spomedzi hokejistov? 
Som v kontakte s veľa bývalými spoluhráčmi. Napríklad Mike Hoffman 
alebo Kaapo Kähkönen stále vedia, kde práve hrám. Občas si napíšeme.

Na ktorý svoj gól si najradšej spomínaš? 
Obľúbený gól je zhodou okolností proti Slovanu, keď som premenil samostatný 
nájazd v drese Medveščaku Záhreb.

Koho považuješ za najlepšieho hokejistu, proti ktorému si doteraz hral? 
Zrejme jeden z dvojice kamarátov Hoffman alebo Kähkönen.

Ktorý zápas v Tvojej kariére Ti zatiaľ najviac utkvel v pamäti? 
Môj obľúbený zápas je môj prvý juniorský. Mal som 16 a dal som tri góly a 
mal tri asistencie. Možno aj ten, keď som vyhral juniorskú ligu alebo keď som 
nastúpil na svoj prvý zápas v KHL.

Máš rád iný šport okrem hokeja? 
Hrával som futbal, takže ten. Musím sa pochváliť, že som bol nedávno na 
zápase Slovana s Grazom, ale aj na zápase Slovenského pohára Slovan vs. 
Žilina. Okrem toho sledujem aj basketbal, najradšej mám LeBrona Jamesa.

V ktorom meste alebo v ktorej aréne sa ti zatial najlepšie hralo? 
Najlepšie sa mi hrávalo asi v Záhrebe. Fanúšikovia tam boli fantastickí, aj 
napriek tomu, že Záhreb je skôr futbalové mesto.





KEBY BOLO 
KEBY S...
LADISLAVOM ROMANČÍKOM
OBRANCA #41

KEBY SOM NEBOL HOKEJISTA, ŽIVIL BY SOM SA AKO...  
FYZIOTERAPEUT.

KEBY SOM BOL TRÉNEROM, VO SVOJOM TÍME BY SOM URČITE MAL... 
VÍŤAZNÚ MENTALITU.

KEBY SOM MAL TROCHU VIAC ČASU, CHCEL BY SOM SA NAUČIŤ...... 
VIAC CUDZÍCH JAZYKOV.

KEBY SOM MOHOL V ŽIVOTE JESŤ IBA JEDNO 
JEDINÉ JEDLO, BOLO BY TO... 
URČITE STEAKY.

KEBY SOM VYHRAL V LOTÉRII 100 MILIÓNOV EUR, 
KÚPIL BY SOM SI... 
ROZDAL BY SOM TO MEDZI SVOJU RODINU A ZNÁMYCH.

KEBY SOM SA MOHOL VRÁTIŤ DO ŠKOLY, 
ZLEPŠIL BY SOM SI ZNÁMKY Z... 
Z NIČOHO. ZO VŠETKÉHO SOM VYNIKAL.

KEBY SOM SI VO FILME MOHOL ZAHRAŤ 
SO SLÁVNOU HEREČKOU, BOLA BY TO... 
NECHAL BY SOM TO NA NE. URČITE BY SI MA NEJAKÁ VYBRALA.

KEBY SOM MOHOL VRÁTIŤ ČAS, ZMENIL BY SOM...  
VÝSLEDOK POSLEDNÉHO ZÁPASU 
(POZN.: VÝHRA IBA ZA DVA BODY PROTI BANSKEJ BYSTRICI).

KEBY SOM MAL MOŽNOSŤ CESTOVAŤ ČASOM, 
CHCEL BY SOM ÍSŤ... 
DO DÁVNEJ MINULOSTI. 
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S P O LU  SME  SLOVAN  -  #VERN ISLOVANU

MÔJ SLOVAN
MENO: PETER HORNÍK

VEK: 55 ROKOV

BYDLISKO: BRATISLAVA

POVOLANIE: PODNIKATEĽ (KULTÚRA)

NA SLOVANE OD: 1978



PRVÝ ZÁPAS SLOVANA, KTORÝ SI PAMÄTÁŠ A NA KTOROM SI BOL?

Bol to zápas Slovan vs Dukla Jihlava v roku 1978.

NA KTORÝ ZÁPAS SI NAJRADŠEJ SPOMÍNAŠ?

Bolo ich viac, ale spomínam si na zápas v roku 1983, keď sme hrali 
s Gottwaldovom a padla tribúna “CÉČKO”. Ja som prepadol zo státia 
na sedenie. Vtedy “Ceco” dvomi gólmi otočil nepriaznivý stav z 0:1 na 
2:1. A samozrejme rozhodujúci finálový zápas v roku 1998 s Košicami. 
Vyhrali sme 3:2 po predĺžení a 3:2 aj celú sériu, rozhodujúci gól dal 
“Mara”. V tej sezóne som stával vždy vedľa striedačky a žil som s 
celým mužstvom... 

MÁŠ NEJAKÚ RUTINU ALEBO ZVYK PRED ZÁPASOM?

Ešte za čias Maroša Krajčiho som si v playoff obliekal vždy víťaznú 
košeľu... A keď sa nám v zápase nedarilo, na tribúne sme si vymieňali 
miesta na sedenie počas zápasu. Hovorili sme tomu “SIGNÁL”. 

KAM NAJĎALEJ SI CESTOVAL ZA SLOVANOM?

Boli sezóny, keď som chodieval asi na každý zápas doma aj vonku. 
Absencie za sezónu by sa dali spočítať na prstoch jednej ruky. Lietal 
som so Slovanom aj na tripy do Ruska počas pôsobenia klubu v KHL, 
ale najďalej som bol asi v Ufe.

MÁŠ NEJAKÝ KLUBOVÝ SUVENÍR, KTORÝ SI CENÍŠ NAJVIAC?

Mám veľké množstvo suvenírov, ktoré boli späté s určitou dobou, či 
už sú to majstrovské šiltovky, dresy a hokejky s podpismi, puky. Mám 
ich všetky vystavené v mojom bare. 

ČO SI ZVYČAJNE OBLEČIEŠ NA ZÁPAS SLOVANA?

Voľakedy som mal klubové oblečenie Slovanu, ktoré bolo aktuálne v 
prebiehajúcej sezóne. Dnes chodím rád na zápasy, ale aj po vonku s 
logom HC SLOVAN.

KTORÉ ČÍSLO BY SI NOSIL NA SVOJOM DRESE SLOVANA?

Jednoznačne “26”.

KTO JE TVOJ NAJOBĽÚBENEJŠÍ HRÁČ SLOVANA VŠETKÝCH ČIAS?

Dušan “Ceco” Pašek.

S KÝM ZO SÚČASNÝCH ALEBO BÝVALÝCH HRÁČOV SLOVANA SI 
SA STRETOL OSOBNE?

Lepšia otázka by bola, s ktorým z hráčov som sa nestretol. Od roku 
1990 som bol v kontakte s celou kabínou aj vedením Slovana, keďže 
som ako prvý DJ na Slovensku robil hudbu na štadióne. Pamätám si, 
že ešte vo federálnej lige sme boli len dvaja DJi v Československu a 
to Petr Salava na Sparte a ja - Peter Horník - na Slovane. Nahovoril ma 
na to bývalý hráč Slovana Roman Veber alias “Vešák” na diskotéke v 
Bajkale a CKMke, kde som robieval diskotéky. Mám neskutočne veľa 

zážitkov so Slovanom. Organizoval som všetky veľké oslavy titulov. 
Pri tejto príležitosti patrí veľké poďakovanie bývalému generálnemu 
manažérovi Marošovi Krajčimu, s ktorým sme sa starali o veľkú 
pohodu v Slovane a zažili sme veľa neskutočných zážitkov.

S KTORÝM HRÁČOM AKTUÁLNEJ SÚPISKY SLOVANA BY SI RÁD 
ZAŠIEL NA PIVO/VEČERU?

Samozrejme so “Sersom”. 

KTORÝ BOL NAJKRAJŠÍ ALEBO NAJPAMÄTNEJŠÍ GÓL SLOVANA, 
AKÝ SI VIDEL NAŽIVO NA ŠTADIÓNE?

Gól Riša Kapuša v rozhodujúcom finálovom zápase v predĺžení proti 
Košiciam v roku 1998, ale aj Liborov Hudáčkov gól taktiež v predĺžení 
v Košiciach v siedmom rozhodujúcom zápase finálovej série 2012.

KEBY SI MOHOL VYMAZAŤ Z HISTÓRIE SLOVANA JEDEN MOMENT 
ALEBO JEDEN ZÁPAS, KTORÝ BY TO BOL?

Z histórie určite smrť “Ceca” a zo zápasov asi siedmy rozhodujúci 
zápas v semifinále 2008/09 proti Skalici, v ktorom sme prehrali 2:3 
v predĺžení a gól –posledný na starom zimáku so stĺpmi – nám dal 
Žigo Pálffy.
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Cameron Barker sa narodil 4. apríla 1986 vo Winnipegu v hokejovo zasľúbenej 
kanadskej provincii Manitoba. Tam pochopiteľne aj hokejovo vyrastal. “Stále 
sme po vonku korčuľovali, bolo to úžasné. Spolu s mladším bratom a inými 
kamošmi sme mali hokejové ihrisko. To však bolo vo Winnipegu bežné. 
Každých 10 blokov bytoviek mali svoje vlastné ihrisko,” začal naše spomínanie 
na svoje začiatky Cam Barker.

Do svojich 15 rokov, kedy sa s rodinou presťahovali do hlavného mesta Ottawa, 
sa Cam venoval aj bejzbalu. “Keď som mal pätnásť, tak sme sa s rodinou 
presťahovali do Ottawy, kde som začal hrávať juniorskú ligu za Gloucester 
Rangers. Potom ma však vytrejdovali do Cornwallu.”

NAJPRODUKTÍVNEJŠÍ OBRANCA KHL SPOMÍNA NA SLOVAN

Kto z naozaj verných fanúšikov Slovana by si nespomenul 
na Camerona Barkera? Čoskoro 38-ročný bývalý obranca odohral 
v Slovane takmer tri úplné sezóny a najmä v tej druhej – 2015/16 
– ofenzívne explodoval. Na svoje konto si vtedy pripísal presne 
40 bodov, čo ho vynieslo na samé čelo produktivity medzi 
obrancami v tom čase druhej najkvalitnejšej ligy sveta. Bolo to 
zároveň jediné individuálne ocenenie, ktoré získal hráč Slovana 
v Kontinentálnej hokejovej lige.

VĎAKA BARRYMU SOM HRAL 
AKO ŠTVRTÝ ÚTOČNÍK

POWER PLAY - OFICIÁLNY KLUBOVÝ MAGAZÍN



Tam sa zároveň pripravoval na vstupný draft do WHL, jednej z troch najlepších 
juniorských súťaží v kolíske hokeja. “Bol to pre mňa veľký krok, zároveň som 
bol prvýkrát na dlhšie obdobie bez rodiny,” opisuje svoje hokejové začiatky 
niekdajší miláčik belasých tribún.

V drafte do WHL mal Cam Barker šťastie. Vybral si ho tím Medicine Hat Tigers 
s prestížou kvalitného rozvoja mladých hráčov, ktorí sa neskôr uplatnili v 
profesionálnom hokeji. ,,Bolo to skvelé miesto na môj hokejový rast, či na 
bývanie. Mali sme skvelých majiteľov a mal som šťastie aj na trénerov. Vtedy 
sme mali úžasný tím. Vyhrali sme WHL a počas môjho pôsobenia v tíme som 
bol dvakrát členom víťazného výberu Kanady na juniorských majstrovstvách 
sveta.” Ešte predtým po prvý raz navštívil Slovensko. Stalo sa tak pri príležitosti 
konania prestížneho letného turnaja kategórie do 18 rokov Hlinka-Gretzky cup. 
,,Áno, keď som mal osemnásť, tak som tu po prvý raz hral. Mali sme síce dobrý 
tím, ale nedokázali sme zvíťaziť. Ani si nepamätám, na ktorom mieste sme 
skončili. Vtedy som však po prvýkrát navštívil Bratislavu.”

Vo svojom rozprávaní sa vrátil k svojej prvej zlatej medaile z juniorských 
majstrovstiev sveta. ,,Keď ma zavolali na MS juniorov, bol som o rok mladší 
ako moji spoluhráči. Jedine Sidney Crosby bol odo mňa mladší. Ale hráči ako 
Bergeron a Getzlaf, tí boli zase starší. Celý tím sa vzájomne povzbudzoval, 
mali sme skvelého trénera Brenta Suttera. Boli sme super družina. Dovolím 
si povedať, že to bol možno najlepší tím Kanady, aký kedy hral na junorských 
MS,” spomína Cam Barker.

Turnaj sa vtedy hral v Severnej Dakote, čo je pomerne blízko od Winnipegu. 
Na Cama sa preto mohla prísť pozrieť celá rodina. Ďalší rok sa hralo vo 
Vancouveri, kde už na neho čakala v tíme dôležitejšia úloha. ,,Ak si dobre 
spomínam, bol som tam jediný hráč z predošlých majstrovstiev. Vtedy som 
mal inú rolu, bol som už skúsenejším lídrom,” a práve preto na hrudi nosil 
“áčko” asistenta kapitána.

Dôležitým míľnikom v Barkerovej kariére bol draft NHL v roku 2004. 
Z vynikajúceho celkového tretieho miesta si ho vybralo Chicago Blackhawks. 
,,Na drafte bolo toho veľa. Veľa rozhovorov s novinármi, či manažérmi. Mali 
sme rôzne testovania. Boli sme veľmi zaneprázdnení, skrátka bláznovstvo. Je 
to niečo, ako keď človek z malého mesta príde prvýkrát do veľkého mesta a len 
sa naokolo pozerá, čo sa to tam deje. Podobne som sa aj ja cítil v Chicagu.” 

Napriek skvelej pozícii na drafte to dvojnásobný juniorsky šampión nemal 
ľahké. Navyše krátko po drafte začal v NHL lockout a tak musel pokračovať v 
juniorskej súťaži. “Bol som síce číslo 3 na drafte, ale vybralo si ma Chicago, 
ktoré bolo vtedy katastrofálne. Tímu sa vôbec nedarilo a tak ľudia prestali 
chodiť na hokej. Majiteľ povedal, že nás nebude viac dávať do televízie. Keď 
som ja začínal v NHL, tak dokonca farma hrajúca v AHL - tím Chicago Wolves 
- malo viac fanúšikov ako Blackhawks. Vtedy boli v Chicagu populárnejšie iné 
športy ako hokej. Poradie bolo asi takéto: basketbalisti z Bulls, bejzbalisti 
White Sox, taktiež bejzbalisti z Cubs, potom futbalisti z Bears a až potom my. 
Nikto ma vtedy nepoznal. Potom sme začali hrať opät dobre, majiteľ nás vrátil 
späť do televízie, začalo na nás chodiť viac ľudí a tí nás potom aj spoznávali 
na ulici,” odkrýva pozadie populárneho klubu NHL v časoch, ktoré predchádzali 
legendárnej dynastii okolo Kanea, Toewsa, či Hossu.

Hokej v NHL je podľa Barkera mimoriadne náročný. ,,Viete, všetci hráči v NHL 
sú dobrí, je to skôr o konzistentnosti. Je to ťažké aj na mentalitu, je náročné 
udržať sa vždy na vrchole. Po tréningu som si vždy vravel, aké sú tie tréningy 

ťažké. Ale mohol som trénovať s tými najlepšími. Po tom, čo sme prehrali 
konferenčné finále, celé telo ma bolelo. Mesiac som si ho dával dokopy.”

Vo svojich 27 rokoch sa Cam Barker rozhodol pre ďalšiu významnú zmenu 
vo svojom živote a zamieril do Európy, presnejšie do KHL. “Mal som pár 
kamarátov, s ktorými som vyrastal a tí vtedy hrávali v Kazachstane. Spýtali 
sa ma, či by som chcel ísť  s nimi do Kazachstanu. Pozeral som sa na nich 
ako na bláznov. Potom som sa nejako nastavil, že som pripravený na nové 
dobrodružstvo. Ale nevedel som, čo môžem očakávať. KHL bola veľmi dobrá 
liga. Ale nikdy som nečakal, že môžem hrávať v Kazachstane, no užil som si to 
tam. Narodil sa mi tam mladší syn.”

To bolo zároveň príčinou vtipných situácií, keďže syn Nolan v škole neustále 
tvrdil, že pochádza z Kazachstanu. Ľudia sa na neho pozerali ako na blázna, 
až si otca Cam do školy dokonca zavolala učiteľka, aby mu povedala, že jeho 
syn neustále spolužiakom tvrdí, že je z Kazachstanu. “Povedal som jej, že on 
skutočne je z Kazachstanu. Učiteľka síce vedela, že som profi hokejistom, ale 
ani ona nevedela, že som niekedy hrával v Kazachstane,” vysvetľuje úsmevnú 
historku Cam. 

Po Kazachstane otvoril takmer na tri roky Cam Barker kapitolu Slovan. 
“V Slovane som si užíval tréningy, aj zápasy. V sezóne, v ktorej sme sa dostali 
do play off (2015/16 – pozn. red.), fanúšikovia boli do hokeja zbláznení. 
Barry Brust bol veľký dôvod, prečo som mal skvelú sezónu. Nehrával som 
ako normálny obranca, ale miestami ako štvrtý útočník, pretože mal skvelú 
rozohrávku. Nie vždy mu to vyšlo, ale fanúšikovia ho žrali. Tréner mal z toho 
niekedy nočnú moru. Miloš Říha nevedel veľmi po anglicky. Raz bol na Brusta 
naštvaný za jeho chybu, tak mu niečo začal vravieť po česky. Barry bol zase 
extrémne nahnevaný na neho. Už na ďalší deň sa k sebe správali ako najlepší 
kamoši. Tréner Miloš Říha bol skvelý, vedel náš tím dobre motivovať.”

Cam sa počas nášho rozhovoru vypytoval na svojich bývalých spoluhráčov. 
O Bartovičovi vedel, že je trénerom Trenčína, ale nemohol uveriť tomu, že Tomáš 
Starosta naďalej hráva hokej. Na Denisa Godlu si spomína, ako chytal na MS 
juniorov, nezabudol ani na kustódov Sama Petráša a Vlada Čavojca. Do Bratislavy 
by sa rád niekedy vrátil. ,,Bolo by cool prísť späť a pozrieť si hokejový zápas. 
Bratislava je naozaj pekná, možno tam pošlem svoje deti na nejaký hokejový 
kemp, ak také Slovan robí.” 

Cam Barker ukončil aktívnu hráčsku kariéru pred tromi rokmi v špičkovom 
francúzskom klube Rouen. Po sezóne 2020/21, v ktorej bol kapitánom 
viacnásobného francúzskeho majstra, už po ňom nesiahol žiaden klub. ,,Usadil 
som sa pri známom jazere Okanagan, východne od Vancouveru v provincii 
Britská Kolumbia. V oblasti býva veľa bývalých hráčov NHL. Pred sezónou tu aj 
veľa z nich trénuje. Keď som nemal klub, pripravoval som sa s nimi. Často to 
na ľade vyzeralo, ako na All Stars zápase,” hovorí Cam Barker. 

Po skončení kariéry začal Cam Barker trénovať mládež v tíme Penticton Vees. 
Podarilo sa mu s mužstvom vyhrať súťaž. “Keďže pri jazere Okanagan žije veľa 
bývalých hokejistov, tak často v miestnych tímoch hrá viacero detí bývalých 
hráčov NHL. Aj vďaka tomu sú tu miestne tímy naozaj kvalitné. Za Penticton 
hrajú napríklad deti Scotta Niedermayera alebo Mikea Richardsa.”

Samotný Cam Barker má dvoch synov. O Nolanovi sme už písali, druhý má meno 
po maskotovi Slovana. “Starší syn Harvy má 9 rokov, Nolan má 7. Mám veľa 
fotiek môjho Harvyho so slovanistickym maskotom Harvym,” so smiechom 
uzavrel svoje rozprávanie Cam Barker.
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F O T O  S I TA / M A R E K  L U K Á Č

KALENDÁR PLAYOFF 2023 - 2024

KVALIFIKÁCIA O PLAY OFF 

7. - 10. | 8. - 9., / 11. - 17. 3. 2024

ŠTVRŤFINÁLE PLAY OFF TIPOS EXTRALIGY 

1. - 8. | 2. - 7. | 3. - 6. | 4. - 5. / 18. - 31. 3. 2024

SEMIFINÁLE PLAY OFF TIPOS EXTRALIGY 

1. - 4. | 2. - 3. / 3. - 16. 4. 2024

FINÁLE PLAY OFF TIPOS EXTRALIGY 

1. - 2. / 3. - 18. - 30. 4. 2024
LÍSTKY NA PLAYOFF SI BUDETE MÔCŤ ZAKÚPIŤ NA VSTUPENKY.HCSLOVAN.SK



MARIÁN CISÁR 
(*25. 2. 1978, 46 ROKOV)

Veľký talent slovenského hokeja, prvý zmluvne zaviazaný hráč v histórii 

Nashville Predators. Odchovanec Slovana stihol v áčku odohrať 19 stretnutí. 

V roku 1996 ho draftovalo Los Angeles, v NHL dostal šancu v Nashville v 73 

zápasoch. Po návrate do Európy hral ešte v Znojme, Raume a Norimbergu.

JÚLIUS ČERNICKÝ 
(*5. 3. 1937, 87 ROKOV)

Člen Siene slávy Slovana odohral v československej lige 15 sezón (z toho 

13 v Slovane), nastrieľal 144 gólov. S Jánom Starším a Karolom Fakom 

vytvoril jeden z najlepších útokov v storočnej histórii klubu. V reprezentácii 

Československa nastúpil do 12 stretnutí. Neskôr trénoval viac ako dve 

desaťročia na mládežníckej, klubovej aj reprezentačnej úrovni doma aj v 

zahraničí.

RUDOLF VERČÍK 
(*19.3. 1976, 48 rokov)

Odchovanec Slovana, v A mužstve odohral 7 sezón medzi rokmi 1993 až 2000, 

poslednú sezónu v belasom korunoval ziskom titulu, ďalší získal v roku 2006 

v Žiline.

MIROSLAV NITKA 
(*28. 3. 1932 - +5. 2. 1982) 

Uznávaný tréner, v Slovane úspešne viedol mládežnícke tímy. V polovici 

70-tych rokov získal s dorastom Slovana štyri federálne majstrovské 

tituly. Dostal tiež Košice z tretej do najvyššej celoštátnej ligy, trénoval aj v 

Bulharsku, Chorvátsku a Švajčiarsku.

DANIEL BABKA 
(*30. 3. 1972, 52 ROKOV)

Spoľahlivý robustný obranca s kvalitnou strelou. So Slovanom získal dva 

majstrovské tituly (2000, 2002), druhý ako kapitán. Zahral si na dvoch MS, v 

44 dueloch v drese repre Slovenska strelil 4 góly. Záver hráčskej a začiatok 

trénerskej kariéry strávil vo Francúzsku.nepodarilo. V najvyššej súťaži odohral 

522 stretnutí.

SLOVAN 
BLAHOŽELÁ 
A SPOMÍNA MICHAL HREUS

(*9. 3. 1973, 51 rokov)
Vicemajster sveta z Petrohradu 2000. So Slovanom získal tri 

majstrovské tituly (2000, 2007, 2008). V roku 2006 dopomohol 
k titulu aj rodnej Žiline. Počas svojej kariéry hrával tiež za Spartu 

Praha, Mníchov, Mannheim, Krefeld, Skalicu, Lukko Rauma a Litvínov. V 
súčasnosti tréner juniorky Slovana.

VÁCLAV NEDOMANSKÝ
(*14. 3. 1944, 80 rokov)
Legenda Slovana i československého hokeja, od roku 
2019 člen torontskej Siene slávy NHL. Rodák z Hodonína 
odohral za Slovan 12 sezón, štyrikrát sa stal najlepším 
strelcom československej ligy. Opora československej 
reprezentácie, v zbierke má dve olympijské medaily a 
osem cenných kovov z MS, vrátane zlata z roku 1972. V 
národnom drese strelil 163 gólov, je najlepším strelcom v 
histórii československej reprezentácie. Prvý športovec 
z krajín východnej Európy, ktorý sa stal profesionálom. 
V NHL odohral 421 stretnutí s bilanciou 122 gólov 
a 156 asistencií. Nastupoval za Detroit, New York 
Rangers a St. Louis.
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Oficiálny názov: HC SLOVAN Bratislava
Rok založenia: 1921
Prezývka: Belasí
Domovská aréna: Zimný štadión Ondreja Nepelu 
 (1940, po rekonštrukcii 2011), 
 10 055 divákov
Klubové farby: tmavomodrá, biela, červená
B mužstvo: Modré krídla Slovan (Tipos SHL)
Ženy: HC SLOVAN Bratislava ženy (SŽHL)
Mládež: HC SLOVAN Bratislava – mládež, o.z.
Maskot: orol Harvy
Roztlieskavačky: Angels Cheerleaders
Fanshop: fanshop.hcslovan.sk
Web: www.hcslovan.sk
Kontakt: tickets@hcslovan.sk

Prezident klubu: Rudolf Hrubý

Športový riaditeľ: Rostislav Dočekal

Hlavný tréner: Peter Oremus

Kapitán A mužstva: Michal Sersen

Najviac bodov: Richard Kapuš (564)

Najviac gólov: Václav Nedomanský (370)

Najviac prihrávok: Richard Kapuš (346)

Najviac zápasov: Michal Sersen (793)

Majster Československa: 1x (1979)

Majster Slovenska: 9x (1998, 2000, 2002, 2003, 2005, 2007, 2008, 2012, 2022)

Víťaz IIHF Continental Cup: 1x (2004)

Víťaz Spengler Cup: 3x (1972, 1973, 1974)

Sieň slávy: 2x Hockey Hall of Fame Toronto (Peter Šťastný, Václav Nedomanský)

 6x IIHF Hall of Fame(Václav Nedomanský, Vladimír Dzurilla, Jozef Golonka,  
 Ján Starší, Peter Šťastný, Miroslav Šatan) 

 18x Sieň slávy slovenského hokeja 

SLOVAN V KOCKE

Sledujte HC SLOVAN na sociálnych sieťach

HC SLOVAN HC SLOVAN HC SLOVAN HC SLOVAN HCSLOVANBA


